
 
 
Harmaalinnan puupalautteet, henkilötiedot peitetty   8.12.2021 
 
Harmaalinnan kujannepuita harvennetaan keväällä 2022, mutta kun tulette poistamaan noita puita niin 
miksei samalla poisteta mäntyjä, jotka ovat huonokuntoisia. Noita poistettavia mäntyjä on ainakin 
Raudikkotie 5:n jälkeisellä pienellä puistoalueella noin 15 kappaletta, joista Raudikkotie 5:n puska-aidan 
läheisyydestä saisi poistaa sekä Raudikkotien vieressä olevat. 
 
t. Elina Lähteenmäki 
 
 
Tietooni on tullut,että laatimaltani asemakaava-alueelta aiotaan kaataa n 200 kaupunkikuvan kannalta 
merkittävää puuta. Hanke on erikoinen. Puistotoimi tuhoaa omia istutuksiaan juuri,kun niillä on merkitystä 
alueelle.          Tulevaisuuden kannalta puita tarvitaan kaupungeissa lisää nykyisestä ilmanlaadun ja 
viihtyisyyden vuoksi. Puusto alentaa kesähelteillä lämpötiloja ja talvella tuulensuoja alentaa 
lämmityskustannuksia.  Asemakaavassa on varauduttu leveillä asuntokaduilla nykyistä runsaampaan 
puustomäärään puutarhakaupunginosan synnyttämiseksi.  Esitänkin, että puiden kaatamisesta luovutaan ja 
että keskitytään hoitamiseen ja suojeluun sekä uusien puiden istuttamiseen.   Esa Arponen  PORI   
 
 
Säästäkää Kiesiten lehmukset. 
Perustelu: puut ovat hyväkuntoisia. 
Asun Kiesitie 3:ssa ja kaupungin puolella tonttiin rajoittuen on 3 salskeaa lehmusta. 
Toimivia puita ei saa kaataa. On ekoteko suojella hyväkuntoisia puita. Sitovat hiiltä ilmakehästä. 
Lisäävät alueen viihtyisyyttä. 
Muutama vuosi sitten lehmukset ruiskutettiin omenapuunkehrääjää vastaan. Sen jälkeen olleet terveitä. 
 
Tarvittaessa voi alaoksia karsia, Mutta säilyttäkää ainakin yksi, lähinnä Kiesitie 1 oleva puu. 
Toisella puolen tietä ei taloilla ole puita. Tämän puolen puut ovat runko kadun vihreydelle. 
Pyydän vastausta viestiini! 
 
Eija Mattila 
Kiesitie 3 
28430 
Pori 
Puh 0451336916 
eijaland@gmail.com 
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Kujannepuuprojekti 
 
Haluaisin taloni läheisyydessä olevat kaksi koivua ja yhden lepän pois, katso oh. kuva. Toivottavasti 
myös rantapuistoa saadaan viemäriurakan jälkeen siistittyä. Puistossa on lukuisia puita, jotka ovat 
kaatumaisillaan ja siten hengenvaarallisia. 
 
 
Pauli Vienola 

Kartanonranta 19 28430 PORI  
p. 040 5098502 
 
 

 
 
Hei! Mistä saa tietää mitkä puut ovat säilytettäviä Liinakkotiellä, loppupäässä eli mutkan jälkeen 
Tampereentien suuntaisesti. Puista ei ole merkittynä oikein yhtään. 
 
Ystävällisin terveisin  
 
Anne Levola 
Kirjaamisasiantuntija 
Isolinnankatu 18, 28100 PORI 
040 176 5882 (paikalla yleensä ma-ke) 
anne.levola@maanmittauslaitos.fi 
www.maanmittauslaitos.fi 
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Haluaisin varmistusta koskien Harmaalinnan kujannepuiden kaatamista. 
 
Asumme osoitteessa Talkootie 12 
Tonttimme sivulla kapea puistokaistale missä on pyörätie. 
Aivan lähellä meidän tonttia on aikoinaan istuttettu vaahteroita,silloin sanottiin että ne ovat puupankkina 
ja viedään kyllä pois. 
Nyt jo liian isoja kasvamaan niin lähellä meidän tontin rajaa,yhden vaahteran juuristo on jo varmasti tallin 
salaojissa ja sokkelin alla. 
Ehdottomasti ne pitää poistaa. 
 
Tallin takana myös aika tiivis puurykelmä yhteensä siinä yhdessä klimpissä on 11 puuta. 
Kaipaisi todellakin karsimista että edes muutama puu voisi hyvin. 
 
Ystävällisin terveisin 
Leena ja Jari Peltomaa 
Talkootie 12 
28430 Pori 
 
 
Harmaalinna / Kujannepuut 
 
Ruunatie 19 kohdalla postilaatikoita vastapäätä olevan lehmuksen toivon jäävän paikalleen. 
 
Puu on mielestäni hyvässä kunnossa ja kesällä tuoksuineen ja pörriäisten surinoineen tuo mielihyvää 
olemassaolollaan. 
 
Harmaalinnan kujannepuut tuovat edelleen elävyyttä alueelle ja kaadettavien huonokuntoisten tilalle 
asukkaan niin halutessa toivon kunnossapidon mieluummin istuttavan uuden puun kuin vaan jättävän 
kannon paikalleen. 
 
    Terveisin 
          Harri Husu / Ruunatie 19 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Harmaalinnan kujannepuiden kaatamiseen liittyen haluaisin varmistaa ollaanko Kiesitie 9 kohdalta 
kaupungin alueelta kaatamassa puut pois. Kiesitie 9 tontin vieressä on puustoa, josta osa on todella 
huonossa kunnossa, itseasiassa yksi isommista puista on ihan laho ja riski että se kaatuu taloa päin tai 
auton päälle kasvaa koko ajan. Kyseisessä puussa ei ollut viime kesänä yhtään lehteä. Ainakin tuo 
yksittäinen puu olisi erittäin tärkeää kaataa, mahdollisesti muutkin kyseisen alueen puut. 
 
Liitteenä karttakuva, johon kyseinen kohta merkattu mustalla ympyrällä. 
 
Lisäksi tuo ojauoma joka kyseisestä paikasta johtaa jokeen, on myös melkoisen karussa kunnossa, paljon 
lahoja ja kaatuneita/katkenneita puita. 
 
Terveisin Jari Autere 
 
 

--  
Elämä on sellaista - yhtenä päivänä olet pulu ja toisena patsas 
 
Jari Autere 
0400 890574 
jari.autere@gmail.com 
https://blogit.terve.fi/metallisydan/ 
 
 
 
Kujannepuiden kaato Liinakkotieltä. Haluamme, että myös Liinakkotie 10 kohdalta, puistotien puolelta, 
kaadettaisiin vinossa oleva lehmus. Oksat roikkuvat alhaalla, ottaen kiinni isomman auton kattoon, sekä 
haittaa pihasta lähtiessä näkyväisyyttä. Estää myös katuvalojen näyttöä. 
 
Lasse Rintala  
Liinakkotie 10  
28430 Pori 
050-5292767 
 
 
Liinakkotie 2 edessä on merkitty jätettäväksi 3 puuta. Haluaisimme kuitenkin että, keskimmäinen 
poistettaisiin. Onko tämä mahdollista. Otammeko punaisen narun itse pois? 
 
Ystävällisin terveisin 
 
Kirsi Karlsson 
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 Pyytäisimme kaatamaan myös Aisakellontie 12 tontin edessä olevan  
  jätettäväksi merkatun vaahteran ( Kavioura alkaa risteyksestä ).    
 Syitä ovat seuraavat. 
 - Puu on vino 
 - Oksat raapivat isompia autoja pihaan peruttaessa (esim.    asuntoauto). 
 - Syksyisin puusta tulee valtava määrä lehtiä, jotka pitää haravoida 
    ja viedä pois. 
 - Suurin syy mielestämme on se, kun lunastimme tontin itsellemme 1980- 
   luvun lopulla,niin silloin tontti eroitettiin omaksi. Jostain syystä 
   kaavoittaja piirsi tontin rajan pensasaidasta noin kaksi metriä  
   tiellepäin. Eli puu on melkein (ellei ole )meidän tontin rajalla. 
   Sitä ei olisi siihen siis istutettu, jos raja olisi silloin ollut  
   tiedossa. 
 
  Terveisin Jorma ja Arja Ojala      Jorma puh. 0400599044.  
 
 
 
Rekitie 5 kohdalla on teillä lappu säilytettävästä puusta.  
Haluamme kyseisen puun myös pois tonttimme edestä.  
Olemme vuosia hoitaneet kaupungin puiden, siis Rekitie 5 kohdalta, syksyn lehtien kuljetusta Hangassuolle 
yms keräyspisteisiin.  Kyseinen puu kerää myös lukemattoman määrän ampiaisia kesäisin ja postilaatikot 
ovat sen edessä.  
Toivomme todella, että kaadatte myös tämän puun.  
Ystävällisin terveisin, 
Kari ja Kirsi Lehti 
Rekitie 5 
 
 
 
 
 
Hei, olisiko mahdollista kaataa kaksi koivua, Aisakellotie 14 as2  takaa, jotka ovat kaupungin tontilla ja 
ovat todella vanhoja ja suuria. 
 
Terveisin  
Sanna Peltoniemi  
 
 
Merano Oy:llä on hallikiinteistö osoitteessa Friitalantie 1. Tontin ja Ulvilantien välisellä puistoalueella on 
kaksi lahonnutta pihlajapuuta. Olisiko mahdollista poistaa myös ne kujannepuiden harvennuksen 
yhteydessä?  
 
Ystävällisin terveisin, 
Markku Simula 
Merano Oy 
050-3862684 
 
 
 
 



Hei ! Postilaatikkorivin takainen puu on jo vaurioitunut tarkemmin katsoen. Se voidaan poistaa, samoin 
vanhempi Kiesitie  3:n pihaväylän lähipuu. 
Voisitte jättää yhden lehmuksen alaoksia karsien, jos mahdollista.  
Eija 
------- Edelleenlähetetty viesti ------ 
Lähettäjä: Eija Mattila <eijaland@gmail.com> 
Päivämäärä: to 4.11.2021 klo 14.59 
Aihe: Harmaalinnan alueen kujannepuut 
Vast.ott.: <infrankunnossapito@pori.fi> 
 
 
Hei! 
Eihän tiedote koske Kiesitietä? 
 
Säästäkää Kiesiten lehmukset. 
Perustelu: puut ovat hyväkuntoisia. 
Asun Kiesitie 3:ssa ja kaupungin puolella tonttiin rajoittuen on 3 salskeaa lehmusta. 
Toimivia puita ei saa  kaataa. On ekoteko suojella hyväkuntoisia puita. Sitovat hiiltä ilmakehästä. 
Lisäävät alueen viihtyisyyttä. 
Muutama vuosi sitten lehmukset ruiskutettiin omenapuunkehrääjää vastaan. Sen jälkeen olleet terveitä. 
 
Pankaa ihmeessä punaiset nauhat säilyttämisen merkiksi. 
Tarvittaessa voi alaoksia karsia, 
Mutta säilyttäkää puut! 
Toisella puolen tietä ei taloilla ole puita. 
Tämän puolen puut ovat runko kadun vihreydelle. 
Pyydän vastausta viestiini! 
 
Eija Mattila 
Kiesitie 3 
28430 
Pori 
Puh 0451336916 
eijaland@gmail.com 
 
 
 
Hei 
Voisiko Talkootie 1 kuusiaidan kohdalta kaataa kaksi pihlajaa.  
Kiitos 
Leo ja Riitta Söderling  
 
 
Haluamme säilyttää kujannepuiden poiston yhteydessä Rekitie 1:n kohdalla sijaitsevan puun. 
 
Puuta ei ollut merkitty katselmuksessa säilytettäväksi.  
 
Kyseistä puuta olisi mielestämme karsittava mutta ei poistettava kokonaan. 
 
Juha Silvanto 
Rekitie 1 B 
0505547647  
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Asun Hakotarhantie 4 osoitteessa. Tonttini rajoittuu Hakotarhanpuistoon. Varastomme on rakennettu 
aivan puiston rajalle. Varastoni kohdalla puistossa on isoja puita. Olen katsellut, että poistamalla yhden 
männyn maisema ei ainakaan huonontuisi ja sen aiheuttama katon roskaus loppuisi. Oksat yltävät jo katon 
päälle asti. 
Samalla kohdin on myös suureksi kasvanut pensas, joka on ränsistynyt ja varmaan "tykkäisi" vaikka 
alasleikkauksesta. Sellaista on tehty jo moneen kertaan puiston toisella laidalla olevalle pensaistolle. 
Voitaisko joskus katsoa paikanpäällä. Olen hyvin tavoitettavissa kotoa päiväsaikaan. Puhelin 0407404233 tai 
postilla risto.haavisto@dnainternet.net 
Terveisin Risto Haavisto      
 
 
Kyse on poistettavista ja säilytettävistä puista.  
 
1) Ruunatiellä Raudikkotie 2:n tontin kohdalle on merkitty yksi poistettava puu. Jätetään se poistamatta! 
 
2) ”Olemme saaneet asukkailta runsaasti palautetta, jossa toivotaan kujannepuiden määrän 

vähentämistä.” Tällainen päätös on siis tehty asukkaiden aloitteesta - miten on selvitetty mikä on 
harmaalinnalaisten enemmistön kanta? En ole nähnyt kyselyä/selvitystä tai edes kuullut sellaisesta. 
Mistähän tämän kaupungin tekemän päätöksen ja sen perustelut voisi nähdä? Tällaisella tiedotuksella 
vaikuttaa siltä, että äänekäs vähemmistö on päätöksen takana. Jos vähentämisen kannalla on 
”runsaasti” henkilöitä, niin minkä verran on säilyttämisen kannalla? 
 
3) Aikamoinen ilmastoteko alueen puiden enemmistön (mainittu 60-70 %) kaataminen tällaisena 
hetkenä, jolloin on puiden roolista hiilinieluina julkista keskustelua enemmän kuin koskaan. Onko noin 
200 puun kaatamisella merkittävää vaikutusta hiilinieluna? Ei, mutta ilmastourpon imagon tällaisella saa 
ainakin ihmismuistin ajaksi aivan taatusti. Haluanko itse asua paikassa, jolla on ilmastourpon imago? 
En. 
 
 
Rakentavin terveisin, 
 - Kari Koskinen, Raudikkotie 2 - 
 
 
 
Talkootie 11 puunkaato ehdotus 
puh.0400307410 
 
Terv.Kalervo 
 
 
Tulette harventamaan Harmaalinnan kujannepuita. Toivoisin että talomme edestä kaadetaan mänty 
(Loimitie 2:n edestä), sen vuoksi että se on niin lähellä tonttiamme ja terassiamme. Siinä lähistöllä on 
paljon mäntyjä mutta talomme edessä on yksinäinen iso mänty. 
 
Terveisin 
Johanna Ristikallio 
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Tervehdys! 
Ruotsalainen Leo 
Raudikkotie 14 
28430 Pori 
 
 
Tonttimme rajautuu Liinakkotien ja Raudikkotien kulmaan, jossa Liinakkotien puolella on oja, missä on 
puita joista jatkuvasti rapisee oksia sekä oksan palasia.  
 En näe mitään kauneusarvoa näissä puissa joten toivoisin niiden poistuvan. 
 
 
Lähetetty Windowsin Sähköposti <https://go.microsoft.com/fwlink/?LinkId=550986> ista 
 
Hei,  
 
Harmaalinnan Liinakkotien poistettavista puista. 
 
Olisiko mahdollista vielä Liinakkotien 9 kohdalta säilytettäväksi merkattu puu muuttaa poistettavien puiden 
joukkoon. Tontillamme puun kohdalla nurkkauksessa kasvaa isoja kuusia, joita lehmus haittaa. 
 
Toivottavasti tämä menee vielä läpi, vaikka määräaika ilmoittamisesta on jo päättynyt. 
 
Puuthan tiettävästi kaadetaan vasta maaliskuussa. 
 
Kiitos. 
 
Terveisin Hannu ja Sinikka Riikonen 
 
puh. 0405431085 
 
 
Asia: Harmaalinnan alueen kujannepuut 
 
  
 
Talkootie päättyy lenkkiin, jonka sisällä on viheralue. Alueella kasvaa kolme pihlajaa.  
 
Lenkin vaikutusalueella asuvat perheet haluavat, että nämä kolme pihlajaa säilytetään. 
 
Perusteluina: 
 
-          puut ovat asiantuntijan mukaan terveitä 
 
-          niillä on maisema-arvo 
 
-          ne toimivat hiilinieluina 
 
-          eivät haittaa kunnossapitoa 
 
Eli emme löydä perustetta miksi ne pitäisi kaataa, kun jäljelle jäisi vain rumat kannot. 
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Haluaisimme, että lenkille istutettaisiin kukkivia pensaita. 
 
  
 
  
 
Asian puolesta 
 
Matti Pietilä 
 
Pienkiinteistöyhdistyksen kunniapuheenjohtaja 
 


